
PROTOKOLL
vic sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
den 27/11 1950 Stadion.
Närvarande: Nordlund, Rinman, Dunér, Hellborg, Liliequist.

§ 1. Nordlund öppnade sammanträdet och begärde föredragning av 
protokoll av den 20/11 från dels styrelsens sammanträde dels 
mötet med sektionsrepresentanterna. Protokollen godkändes i 
befintligt skick.

§ 2. Nordlund tog upp frågan om ordförandevalet 1951 och framhöll 
nödvändigheten av att definitivt besked lämnades av Sven 
Larson huruvida denne åtog sig omval. Det blev också samman
trädets beslut att begära detta besked.

§ 3. Meddelade Rinman att besked lämnats till honom att H. Maj:t 
Konungen accepterat att bli beskyddare av SM-tävlingarna i 
Hammarbybacken 1951. (Uppgiften sedermera korrigerad av Nor-
denskjöld till att Prins Bertil åtagit sig beskyddarskapet.)

§ Frågan om förmedlingsprovision åt initiativtagaren till fot
bollsfilmen på Fjärran Östern-turnén drogs upp av Nordlund, 
som nämnde 5 procent på nettot som det pris, vilket under 
alla omständigheter kunde komma att uttagas av vederbörande. 
Härav skulle Djurgården betala 2 1/2 procent. Beslöts att 
bordlägga frågan till det sammanträde, där föreningens ord
förande kunde närvara.

§ 5. Redogjorde Liliequist och Rinman för föreliggande offerter på 
tryckningen av jubileumsskriften och beslöts att redaktions
kommittén skulle framlägga förslag till nästa sammanträde. 
Diskuterades i samband därmed att försäljningspriset för tid
skriften skulle "bakas in" i supépriset med angivande av denna 
sak.

§ 6. Från fotbollssektionens styrelse framträdde hrr Bergh och 
Lundqvist för framläggande av en förklaring om händelserna i 
samband med Amerikaresan, varom tidigare protokoll redovisat. 
Bergh reagerade mot uppgifterna i det brev, som i denna sak 
tillställts sektionsstyrelsen, och framhöll, att styrelsen 
i en så allvarlig angelägenhets borde bättre ha tagit reda på 
faktiska förhållanden. Bergh bestred, att växlingsförfarandet 
inte skulle ha sanktionerats och att han krävt att få även res
terande del av sin resekostnad betald.

§ 7. En inbjudan frän Malmö FF till 40-årsjubileumsfest i Malmö den 
9/12 förelag. Beslöts att Rinman, som vid denna tidpunkt i andra 
angelägenheter befann sig i Malmö, skulle diskutera med Gunnar 
Lundqvist om representationen.

§ 8. Avslutades sammanträdet.


